
Tingmøde d. 30.6.2024 på Jægerhuset 

1. Valg af ordstyrer: Niels Henning Jensen blev valgt til ordstyrer, efter at formanden Jes Wested havde 

budt velkommen. 

 

2. Formandens beretning:  

Det går ikke for godt med spontanturene, der er ikke mange, som møder op. Til de fleste tider er vi kun 2 
eller 3.  

De længere fastlagte ture går bedre. Lørdag d. 12. august havde vi en tur Venø rund på 24 km, der var vi 4 
deltagere. En fin tur i fint vejr.  

Lørdag d. 9. september var der planlagt en tur til Tunø, den måtte vi aflyse p.g.a. ingen tilmelding. Den blev 
erstattet af en tur til Knudhule til Himmelbjerget og retur, en tur på godt 20 km. Det var en fin tur i godt vejr 
med 3 deltagere.  

Lørdag d. 7. oktober havde vi planlagt en tur Hjelm rundt, som vi måtte aflyse p.g.a. vejret. Den blev så 
erstattet af en tur fra Vidjeparken til Øster Hurup og retur. Vi var 4 deltagere, som startede fra Vidjeparken, 
da vi kom til molen i Als fik vi tilslutning af 2 mere, som roede med et lille stykke. Turen blev på 18 km. På 
tilbageturen friskede vinden op til frisk vind fra øst, med en god del bølger, så en deltager måtte lige en tur i 
vandet.  

D. 28. maj havde vi et bestyrelsesmøde hos mig, hvor vi blev enige om at hæve prisen for svømmehal til kr. 
100,00 en stigning på kr. 25,00. Samtidig blev vi enige om at sløjfe en lørdag, den i november, således at der 
er svømmehal i december, januar, februar og marts. Henrik Felding og Jes Wested fortsætter som livreddere 
og håber på, at det gør Hanne Bak også.  

De længere ture vil blive slået op på netværket på Facebook med få dages varsel.  

Beretningen blev godkendt 

3. Regnskabsaflæggelse: Godkendt  

4. Udvalgsberetninger: Ingen 

5. Indkomne forslag – ændring af vedtægter. Bestyrelsen foreslog, at ændre tidspunktet for afholdelse 
af tingmøde til at gælde til 1. september, da vi er sat noget under pres med regnskabsafslutning d. 
30.6. og afholdelse af tingmøde første lørdag i juli. Ligeledes ville bestyrelsen gerne have ændret til 
2 ugers varsel.  Vi vedtog ændringsforslaget, dog med 3 ugers varsel i stedet for 2.  
 

6. Valg til bestyrelsen, Jes blev genvalgt  

7. Valg af revisor: Allan Haagen blev genvalgt D 

 

8. Eventuelt      Der er forslag om samarbejde med kajakklubben i Hadsund, gående ud på evt. 

forlængede weekendture af lidt længere varighed – John Jørgensen undersøger nærmere om det 

kan lade sig gøre i praksis og om Hadsund Roklub er med på det.  

 

Da ikke alle er på Facebook, vil der også blive sendt besked ud om spontanture via sms. Vil man på den liste, 

skal Jes lige have besked. 


